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    П Р О Т О К О Л 

                 № 50 
 
от  заседание на ОбС-Хайредин, проведено на 14.09.2011г. 
 
Място на провеждане: Заседателната зала на Общински съвет  - Хайредин 

Начало: 09:45 часа. 

Край:     12:30 часа. 

Днес на 14.09.2011 г. /сряда/ от 09:45 часа се проведе заседание на Общински съвет – Хайредин.  

В работата взеха участие 13 /тринадесет /, от избрани 13 /тринадесет/ общински съветници. 

Отсъстващи: няма. 

На заседанието присъстваха още:  Ирина Николова Цонова – гл. експерт „ Хуманитарни дейности” в 

общината, Дочка Цветкова – Директор на дирекция „ЕИИР и УТ”, Иван Бешировски – кмет на с. 

Рогозен, Светлин Цветков – кмет на с. Бързина, Атанас Атанасов – кмет на с.Манастирище, Валери 

Крумов – кмет на с.Михайлово, Радка Мермерска – км.нам. на с.Ботево. 

Заседанието бе открито и ръководено от г – н В. Александров  - Председател на ОбС 

Хайредин, в заседателната зала на общинска администрация на 14.09.2011 г.         

        От направената проверка на присъстващите общински съветници, от избрани 13 / 

тринадесет / общински съветници присъстват 13 / тринадесет /  общински съветници. 

 Г – н Васил Александров: Уважаеми Общински съветници,  Уважаеми  кметове на 

кметства,  госпожи  и господа и всички присъстващи в залата! 

С писмо покана Ви е представен проект за дневен ред и са предоставени всички 

необходими материали за настоящата сесия. Постоянните комисии проведоха своите 

заседания  по предложения Ви проект за дневен ред. 

Г-н Васил Александров – Председател на ОбС Хайредин попита има ли други 

предложения и допълнения към така представения проект за дневен ред? 

Думата бе поискана и предоставена на общинския съветник Николай 

Кожухарски, който поиска поправка по т.3. от дневния ред, относно чл.42,ал.3,т.6 от 

ЗМСМА , трябва да бъде т.42, ал.6 от ЗМСМА. 

Г-н Александров – Председател на ОбС съгласно ЗМСМА поправи т.3. от дневния 

ред и тя гласи: Избор на временно изпълняващ длъжността Кмет на общината и 

кметове на кметства във връзка с изборите на местни органи на власт на 23.10.2011 г. 

съгласно чл.42,ал.6 във връзка с ал.4 изречение второ и трето от ЗМСМА. 

Г-н Петър Попов – Общински съветник, предложи да отпадне докладната на 

Кмета на общината, относно предложението за временно изпълняващ длъжността на 

Кмет на общината и кметове на кметства. 

Председателя на ОбС поясни що се касае за временно изпълняващия 

длъжността Кмет на общината, предложението съгласно чл.42, ал.6 във връзка с ал.4  

второ и трето изречение от ЗМСМА предложението за временно изпълняващ 

длъжността Кмет на общината се прави от общински съветник, затова поставям на 

гласуване така направеното предложение на общинския съветник Петър Попов за 

отпадане на докладната на кмета по т.3 от дневния ред и ОбС гласува: 

                                ГЛАСУВАЛИ:   „ЗА” – 6 

                                              „ПРОТИВ” – 7 

                                              „ВЪЗД.СЕ” – НЯМА 

                          ПРЕДЛОЖЕНИЕТО НЕ СЕ ПРИЕМА!!! 
 

 След това думата поиска и общинския съветник Искра Гиздова и попита кога е 

пристигнала докладната на Директора на ОУ”СВ.св.Кирил и Методий” с.Рогозен. 

 На този въпрос Председателя на ОбС отговори, че докладната е пристигнала на 

13.09.2011 г. и съгласно Правилника за организация и дейността на ОбС  може да бъде 



 2 

включена след решение на ОбС, затова Аз предлагам при гласуване на дневния ред да бъде 

включена тази докладна към т.4. от дневния ред. 

След като нямаше други предложения по дневния ред, Председателя на ОбС  постави 

на гласуване предложения проект за дневен ред плюс допълнението по т.4. 

    ДНЕВЕН РЕД : 

 
1. Отчет за работата на ОбС Хайредин за първото полугодие на 2011 г. 

Докл.: Васил Александров – 

Председател на ОбС Хайредин. 

2. Отчет за работата на ПК за периода от 01.01.2011 г. до 31.08.2011 г. 

Докл.: Председателите на ПК. 

 

3. Избор на временно изпълняващ длъжността  Кмет на общината и кметове на 

кметства във връзка с изборите на местни органи на власт на 23.10.2011 г. 

съгласно чл.42, ал.6 във връзка с ал.4 изречение второ и трето  от ЗМСМА. 

Докл.: Радослав Стойков – Кмет   

            на  Община Хайредин. 

4. Искане от Радослав Стойков – Кмет на Община Хайредин във връзка с прилагането 

на чл.11а от Наредба №7 от 29 декември 2000 г. , относно процедурата по разрешаване 

на самостоятелни или слети от два класа паралелки, с по-малко от 10 ученици в 

общообразователните училища за учебната 2011/2012г. функциониращи в общината. 

Докл.: Радослав Стойков – Кмет  

           на Община Хайредин. 

 

 

                                ГЛАСУВАЛИ:   „ЗА” – 12 

                                              „ПРОТИВ” – НЯМА 

                                              „ВЪЗД.СЕ” – 1 /Петър Попов/ 

                          ДНЕВНИЯ РЕД СЕ ПРИЕМА!!! 

 
По т.1. от дневния ред : Отчет за работата на ОбС Хайредин за първото полугодие на 2011 г. 

 

Г-н В.Александров – Председател на ОбС Хайредин, предостави думата на 

Председателите на ПК, които на своите проведени заседания на ПК са приели единодушно  

отчета за работата на ОбС Хайредин за първото полугодие на 2011 г. 

Председателя на ОбС предостави думата на общинските съветници за въпроси и 

мнения по тази точка от дневния ред. 

Думата бе предоставена на общинския съветник Петър Попов, който попита: Кой 

омаловажава решенията на  ОбС от общинските съветници? 

Председателя на ОбС отговори на въпроса на Петър Попов: Колеги, в отчета ни за 

работата на ОбС не само през първото полугодие на тази година, но и за мандата 2007/2011 г. са 

посочени както положителните неща в работата на ОбС, така и недостатъците, които сме 

допускали.Особено положително в работата на ОбС е, че Ние давахме съгласието си да се 

разработват проекти по ОП на ЕС, чиито общ брой е 15.На следващо място е, че ние приехме 11 

Наредба и Правилници през мандата, в резултат на което ние дадохме необходимата Нормативна 

база на ОбА да работи в полза на гражданите в общината.На следващо място е , постоянно на 

вниманието на ОбС бе изразходването на Бюджета на общината , както и вземане на решения за 

приходната част на Бюджета на общината.В отчета е отбелязано, че ние не създадохме най-

ефективна система за контрол над кметовете в общината и ОбА.Разбира се искаше ни се да 

свършим повече и по полезни неща, но не постигнахме това, което имахме намерение да постигнем 

за мандата.Що се касае за думичката „омаловажаване”, г-н Попов вади само думичката 

„омаловажаване” не в контекста на изреченията дадени в отчета, а само като отделна 

думичка.Не е ли вярно, че през последната година и половина се забелязваше едно напрежение в 
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работата на ОбС?! И той не се дължеше само на това, че се искаше оставката на Председателя 

на ОбС от определена група общински съветници, а и на факта, че се отричаше всичко 

положително в работата на ОбА и ОбС.В този смисъл съм посочил думата 

„омаловажавам”.Приемам изразената критика, но не приемам, че ОбС и ОбА не е направила нищо 

добро, както се изрази господин Попов. 

По тази точка от дневния ред взе отношение и общинския съветник Будьони 

Замфиров. 
Г-н Замфиров – Общински съветник: По отчета за работата на ОбС всеки може да 

говори.ОбС трябва да бъде ръководен орган в тази община, но за жалост не успяхме да наложим 

контрола по изпълнението на решенията от ОбС, занижен е, дори си позволявам да кажа, че 

въобще не го е имал.Емоции е имало често пъти и тук аз искам да се извиня на всички, ако съм 

обидил с дума или жест някой от общинските съветници. 

След като нямаше други въпроси и мнения по тази точка от дневния ред председателя 

на ОбС  я постави на гласуване и ОбС взе: 
 

      РЕШЕНИЕ       

                        №467 

1. ОбС Хайредин на основание ЗМСМА и Правилника за организация и дейността на ОбС 

приема отчета за работата на ОбС  за първото полугодие на 2011 г. 

2. ОбС Хайредин прима да се актуализира бюджета на ОбС  за 2011 г. в частта: отпускане 

на социални помощи за лечение и погребение на социално слаби граждани, като намаля 

плануваните средства за погребение за 2011 г. от 1000 на  500 лв. / петстотин лв./.Със 

същата сума от 500 лв. се увеличава частта за лечение на социално слаби граждани .  

                                ГЛАСУВАЛИ:   „ЗА” – 11 

                                              „ПРОТИВ” – НЯМА 

                                              „ВЪЗД.СЕ” – 2 /Петър Попов и Румен Христов/ 

                          РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА!!! 

 
По т.2. от дневния ред : Отчет за работата на ПК за периода от 01.01.2011 г. до 31.08.2011 г. 

 

Г-н В.Александров – Председател на ОбС Хайредин, предостави думата на 

Председателите на ПК, които направиха устен отчет за работата на ПК през тази 

година.Същите подкрепиха изводите и оценките дадени в отчета на председателя на ОбС за 

първото полугодие на 2011 г. като допълниха, че комисиите са работили добре и са 

разглеждани  и други въпроси, освен посочените в дневния ред.Подчертано бе, че са предлагани 

единодушни решения на ПК за решение от ОбС. 

Отношения взеха и общинските съветници Будьони Замфиров и Николай Кожухарски. 

Г-н Замфиров – Общински съветник, посочи, че подкрепя казаното от председателите 

на ПК и посочи, че смяната на председателите на комисията по „ТСУ” не е дало отражение в 

дейността на комисията. 

Г-н Кожухарски – Общински съветник посочи, че ако има слабости в дейността на 

комисиите, то те се дължат в Правилника за организация и дейността на ОбС, който не е 

утвърдил водеща роля на ПК по „БиФ”. 

След като нямаше други изказвания и становища по тази точка от дневния ред 

председателя на ОбС  я постави на гласувани и ОбС взе: 

 

      РЕШЕНИЕ       

                        №468 

1. ОбС Хайредин на основание ЗМСМА и Правилника за организация и дейността на ОбС  

приема устните отчети на председателите на ПК за първото полугодие на 2011 г. 

                                ГЛАСУВАЛИ:   „ЗА” – 12 

                                              „ПРОТИВ” – НЯМА 

                                              „ВЪЗД.СЕ” – 1 /Петър Попов / 
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                          РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА!!! 
 

 

 

По т.3. от дневния ред :  Избор на временно изпълняващ длъжността  Кмет на общината и  

                                             кметове на кметства във връзка с изборите на местни органи на власт  

                                             на 23.10.2011 г. съгласно чл.42, ал.6 във връзка с ал.4 изречение второ  

                                             и трето  от ЗМСМА. 

 

Г-н Александров - Председател на ОбС  Хайредин, предостави думата на 

Председателите на ПК, които докладваха, че на заседанията на ПК не са вземали решение по 

тази точка и посочиха, че решение по тази точка да се вземе на заседание на ОбС.  

Председателя на ОбС предостави думата на общинските съветници да направят 

предложение за кмет на общината съгласно чл.42, ал.6 във връзка с ал.4 изречение второ и 

трето от ЗМСМА ии се определи тяхното възнаграждение. 

По процедура поиска думата общинския съветник Нино Братанов и предложи 

възнагражденията на временно изпълняващи длъжностите Кмет на общината и кметове по 

кметства да бъде 80 % от възнагражденията на досегашно действащите кметове. 

Председателя на ОбС Хайредин предостави думата на общинските съветници за други 

предложения за възнагражденията на временно изпълняващите длъжности кмет на 

общината и кметове на  кметства. 

След като нямаше други предложения по възнагражденията на временно 

изпълняващите длъжности кмет на общината и кметове на кметства, председателя 

постави на гласуване така направеното предложение от общинския съветник Нино Братанов 

възнаграждението на временно изпълняващите длъжности кмет на общината и кметове на 

кметства да бъде  80%  от възнагражденията на досегашно действащите кметове и ОбС 

гласува така: 

                                ГЛАСУВАЛИ:   „ЗА” – 13 

                                              „ПРОТИВ” – НЯМА 

                                              „ВЪЗД.СЕ” – НЯМА 

                            ПРЕДЛОЖЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА!!! 
 

След като се прие възнаграждението на временно изпълняващите длъжностите 

Кмет на общината и кметове на кметства, думата бе предоставена на  госпожа Галина 

Здравкова за предложение за кмет на общината. 

Г-жа Галина Здравкова – Общински съветник: Моето предложение за Кмет на 

общината съвпада с така предложеното от господин Стойков предложение за госпожа Дочка 

Цветкова за временно изпълняващ длъжността Кмет на Община Хайредин. 

Думата бе предоставена и на госпожа Искра Гиздова. 
Г-жа Искра Гиздова – Общински съветник : Аз предлагам за временно изпълняващ 

длъжността кмет на общината да бъде Николай Кожухарски. 

След като нямаше други предложения, председателя на ОбС предложи прекратяване 

на разискванията и ОбС гласува така:  

                                ГЛАСУВАЛИ:   „ЗА” – 12 

                                              „ПРОТИВ” – НЯМА 

                                              „ВЪЗД.СЕ” – НЯМА 

                  ПРЕКРАТЯВАТ СЕ РАЗИСКВАНИЯТА !!! 
                   От залата отсъства общинския съветник Нино Братанов. 

       

Председателя на ОбС – Васил Александров  постави на гласуване така направените 

предложения за временно изпълняващ длъжността кмет на общината.Първо се постави на 

гласуване предложението на Галина Здравкова за временно изпълняващ длъжността кмет на 

общината  да бъде Дочка Георгиева Цветкова и ОбС взе:  
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      РЕШЕНИЕ       

                        №469 

1. ОбС Хайредин на основание  чл.42, ал.6 и ал.4 /изречение второ и трето/ от ЗМСМА и 

Правилника за организация и дейността на ОбС  реши  за временно изпълняващ длъжността 

Кмет на общината – госпожа Дочка Георгиева Цветкова  с основно месечно възнаграждение 

на стойност 1009 лв /хиляда и девет лв./ в срок до избиране и полагане на клетва от 

новоизбрания кмет на общината на избори на 23.10.2011 г.                                                                              

 

                                ГЛАСУВАЛИ:   „ЗА” – 7 / В.Александров, Бл.Божков, 

   П.Кременски, Н.Братанов, Г.Здравкова, 

  Цв.Кръстев и Ангел Стефанов/ 

                                              „ПРОТИВ” – 5 /Г.Кръстев, П.Попов, Н.Кожухарски, 

  Искра Гиздова и Р.Христов/ 

                                              „ВЪЗД.СЕ” – 1 / Б.Замфиров/. 

                           РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА!!! 

 
След като първото предложение бе прието не се постави на гласуване предложението 

на общинския съветник Искра Гиздова. 

Председателя на ОбС след гласуване на временно изпълняващ длъжността кмет на 

общината, предостави думата на общинските съветници да изразят становище по 

предложението на кмета на общината за временно изпълняващи длъжността кметове на 

кметствата с.Манастирище, с.Михайлово, с.Бързина и с.Рогозен или да направят свои 

предложения за временно изпълняващи длъжността кметове на кметства. 

По предложение на Кмета на общината се предлага за временно изпълняващ 

длъжността кмет на кметство Манастирище  госпожа Павлина Димитрова Ганова – 

ст.специалист- секретар. 

Председателя на ОбС попита общинските съветници за други предложения за 

временно изпълняващ длъжността кмет на кметство Манастирище. 

Думата бе поискана от общинския съветник Георги Кръстев, който предложи за 

временно изпълняващ длъжността за кмет на кметство Манастирище господин Будьони 

Замфиров. 

След като нямаше  други предложения за временно изпълняващ длъжността кмет на 

кметство Манастирище председателя на ОбС предложи да се гласува прекратяване на 

предложенията: 

                                ГЛАСУВАЛИ:   „ЗА” – 13 

                                              „ПРОТИВ” – НЯМА 

                                              „ВЪЗД.СЕ” – НЯМА 

                  ПРЕКРАТЯВАТ СЕ РАЗИСКВАНИЯТА !!! 

 
Първо председателя постави на гласуване така предложеното от кмета на общината 

предложение за временно изпълняващ длъжността кмет на кметство Манастирище да бъде 

Павлина Димитрова Ганова и ОбС  взе: 

      РЕШЕНИЕ       

                        №470 

1. ОбС Хайредин на основание  чл.42, ал.6 и ал.4 /изречение второ и трето/ от ЗМСМА и 

Правилника за организация и дейността на ОбС  реши  за временно изпълняващ длъжността 

кмет на кметство Манастирище – госпожа Павлина Димитрова Ганева с основно месечно 

възнаграждение на стойност 667 лв. /шестстотин шестдесет и седем лв./ в срок до избиране и 

полагане на клетва от новоизбрания кмет на кметство Манастирище на избори на 23.10.2011 г.                                                                              

                                ГЛАСУВАЛИ:   „ЗА” – 4 / В.Александров, Г.Здравкова, 

  Цв.Кръстев и Ангел Стефанов/ 

                                              „ПРОТИВ” – 6 /Г.Кръстев, П.Попов, Н.Кожухарски, 
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  Искра Гиздова, Б.Замфиров и  

  Р.Христов/ 

                                              „ВЪЗД.СЕ” – 3 / Бл.Божков, П.Кременски и  

  Н.Братанов/. 

                            РЕШЕНИЕТО  НЕ СЕ ПРИЕМА!!! 
Тъй като предложението не се прие, председателя на ОбС постави на гласуване така 

предложеното от общинския съветник Георги Кръстев предложение за временно изпълняващ 

длъжността кмет на кметство Манастирище да бъде Будьони Замфиров и ОбС взе: 

      РЕШЕНИЕ       

                        №471 

1. ОбС Хайредин на основание  чл.42, ал.6 и ал.4 /изречение второ и трето/ от ЗМСМА и 

Правилника за организация и дейността на ОбС  реши  за временно изпълняващ длъжността 

кмет на кметство Манастирище – господин Будьони Замфиров Хинов с основно месечно 

възнаграждение на стойност 667 лв. /шестстотин шестдесет и седем лв./ в срок до избиране и 

полагане на клетва от новоизбрания кмет на кметство Манастирище на избори на 23.10.2011 г.                                                                              

 

                                ГЛАСУВАЛИ:   „ЗА” – 7  /Искра Гиздова, Румен Христов,  

  Г.Кръстев, Н.Кожухарски, Н.Братанов,  

  Б.Замфиров и П.Попов/. 

                                              „ПРОТИВ” – НЯМА  

                                              „ВЪЗД.СЕ” – 6 / В.Александров, Г.Здравкова,   

  Ангел Стефанов, Цветомир Кръстев,  

  Бл.Божков  и  П.Кременски  /. 

                            РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА!!! 

 
След като се гласува и прие временно изпълняващ длъжността  кмет на кметство 

Манастирище, Председателя на ОбС  премина за предложения и мнения за  временно 

изпълняващ длъжността кмет на кметство Михайлово. 

По предложение на Кмета на общината се предлага за временно изпълняващ 

длъжността кмет на кметство Михайлово госпожа Лиляна Стоянова Янева – ст.специалист 

– секретар. 

Председателя на ОбС попита общинските съветници за други предложения за 

временно изпълняващ длъжността кмет на кметство Михайлово. 

След като нямаше други предложения за временно изпълняващ кмет на кметство 

Михайлово, председателя на ОбС постави на гласуване  прекратяване на разискванията и ОбС 

гласува така: 

                                ГЛАСУВАЛИ:   „ЗА” – 13 

                                              „ПРОТИВ” – НЯМА 

                                              „ВЪЗД.СЕ” – НЯМА 

                  ПРЕКРАТЯВАТ СЕ РАЗИСКВАНИЯТА !!! 

 
 Председателя на ОбС постави на гласуване предложението на Кмета на общината за 

временно изпълняващ длъжността кмет на кметство Михайлово и ОбС взе: 

 

      РЕШЕНИЕ       

                        №472 

1. ОбС Хайредин на основание  чл.42, ал.6 и ал.4 /изречение второ и трето/ от ЗМСМА и 

Правилника за организация и дейността на ОбС  реши  за временно изпълняващ длъжността 

кмет на кметство Михайлово– госпожа  Лиляна Стоянова Янева с основно месечно 

възнаграждение на стойност 667 лв. /шестстотин шестдесет и седем лв./ в срок до избиране и 

полагане на клетва от новоизбрания кмет на кметство Михайлово на избори на 23.10.2011 г.                                                                              
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                                ГЛАСУВАЛИ:   „ЗА” – 13 

                                              „ПРОТИВ” – НЯМА 

                                              „ВЪЗД.СЕ” – НЯМА 

                           РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА!!! 
 

След като се гласува и прие временно изпълняващ длъжността  кмет на кметство 

Михайлово, председателя на ОбС премина към следващи предложения и мнения за временно 

изпълняващ длъжността кмет на  кметство Бързина. 
По предложение на Кмета на общината се предлага за временно изпълняващ 

длъжността кмет на кметство Бързина  госпожа Йорданка Ангелова Йорданова – 

ст.специалист – секретар. 

Председателя на ОбС попита общинските съветници за други предложения за 

временно изпълняващ длъжността кмет на кметство Бързина. 

След като нямаше други предложения за временно изпълняващ кмет на кметство 

Бързина, председателя на ОбС постави на гласуване  прекратяване на разискванията и ОбС 

гласува така: 

 

                                ГЛАСУВАЛИ:   „ЗА” – 13 

                                              „ПРОТИВ” – НЯМА 

                                              „ВЪЗД.СЕ” – НЯМА 

                  ПРЕКРАТЯВАТ СЕ РАЗИСКВАНИЯТА !!! 

 
Председателя на ОбС постави на гласуване предложението на Кмета на общината за 

временно изпълняващ длъжността кмет на кметство Бързина и ОбС взе: 

 

      РЕШЕНИЕ       

                        №473 

1. ОбС Хайредин на основание  чл.42, ал.6 и ал.4 /изречение второ и трето/ от ЗМСМА и 

Правилника за организация и дейността на ОбС  реши  за временно изпълняващ длъжността 

кмет на кметство Бързина – госпожа Йорданка Ангелова Йорданова с основно месечно 

възнаграждение на стойност 616 лв. /шестстотин и шестнадесет лв./ в срок до назначаване на 

кметски наместник съгласно ИК и ЗМСМА .                                                                              

 

                                ГЛАСУВАЛИ:   „ЗА” – 13 

                                              „ПРОТИВ” – НЯМА 

                                              „ВЪЗД.СЕ” – НЯМА 

                           РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА!!! 
 

След като се гласува и прие временно изпълняващ длъжността  кмет на кметство 

Бързина, председателя на ОбС премина към следващи предложения и мнения за временно 

изпълняващ длъжността кмет на  кметство Рогозен. 

По предложение на Кмета на общината се предлага за временно изпълняващ 

длъжността кмет на кметство Рогозен госпожа Румяна Тодорова Каменова – ст.специалист 

– секретар. 

Председателя на ОбС попита общинските съветници за други предложения за 

временно изпълняващ длъжността кмет на кметство Рогозен. 

Думата бе поискана от общинския съветник Петър Попов, който предложи за 

временно изпълняващ длъжността кмет на кметство Рогозен да бъде Илко Цветков 

Ганчовски . 

След като нямаше други предложения за временно изпълняващ длъжността кмет на 

кметство Рогозен председателя на ОбС предложи да се гласува прекратяване на 

предложенията: 
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                                ГЛАСУВАЛИ:   „ЗА” – 13 

                                              „ПРОТИВ” – НЯМА 

                                              „ВЪЗД.СЕ” – НЯМА 

                  ПРЕКРАТЯВАТ СЕ РАЗИСКВАНИЯТА !!! 

 
Първо председателя постави на гласуване така предложеното от Кмета на 

общината предложение за временно изпълняващ длъжността кмет на кметство Рогозен да 

бъде Румяна Тодорова Каменова и ОбС взе: 

 

      РЕШЕНИЕ       

                        №474 

1. ОбС Хайредин на основание  чл.42, ал.6 и ал.4 /изречение второ и трето/ от ЗМСМА и 

Правилника за организация и дейността на ОбС  реши  за временно изпълняващ длъжността 

кмет на кметство Рогозен – госпожа Румяна Тодорова Каменова с основно месечно 

възнаграждение на стойност 667 лв. /шестстотин шестдесет и седем лв./ в срок до избиране и 

полагане на клетва от новоизбрания кмет на кметство Рогозен на избори на 23.10.2011 г.                                                                              

 

                                ГЛАСУВАЛИ:   „ЗА” – 10 / В.Александров, Г.Здравкова, 

   Бл.Божков, П.Кременски , Н.Братанов, 

   Цв.Кръстев, А.Стефанов, Р.Христов, 

   Искра Гиздова и Н.Кожухарски/.    

                                                        „ПРОТИВ” – НЯМА 

                                              „ВЪЗД.СЕ” – 3 / П.Попов, Б.Замфиров и Г.Кръстев/. 

                            РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА!!! 

 
След като първото предложение бе прието не се постави на гласуване предложението 

на общинския съветник Петър Попов. 

По т.4. от дневния ред : Искане от Радослав Стойков – Кмет на Община Хайредин във връзка  

  с прилагането на чл.11а от Наредба №7 от 29 декември 2000 г. ,  

относно процедурата по разрешаване на самостоятелни или слети от   

два класа паралелки, с по-малко от 10 ученици в 

общообразователните училища за учебната 2011/2012г. 

функциониращи в общината. 

Председателя на ОбС Хайредин – Васил Александров предоставя думата на гл.експерт 

„Хуманитарни дейности” в общината госпожа Ирина Цонова. 

Г-жа Ирина Цонова – гл.експерт „Хуманитарни дейности” в общината: Във връзка с 

прилагането на чл. 11а от Наредба № 7 от 29 декември 2000 г. за определяне броя на 

паралелките  и групите и броя на учениците и на децата в паралелките и в групите на 

училищата , детските градини и обслужващите звена (Обн. ДВ, бр.4 от 12 Януари 2001 г., изм. ДВ, 
бр.49 от 17 Май 2002г., изм. ДВ, бр.55 от 4 Юни 2002г., изм. ДВ, бр. 74 от 22 Август 2003г., доп. ДВ, бр.87 от 
3 Октомври 2003г., изм. ДВ, бр.27 от 11 Март 2008г.,изм.ДВ, бр. 70 от 8 Август 2008г., изм. ДВ, бр.4 от 15 

Януари 2010г., изм. ДВ, бр. 75 от 24 Септември 2010г.) относно процедурата по разрешаване на 

самостоятелни или слети от два класа паралелки, с по-малко от 10 ученици в 

общообразователните училища за учебната 2011 / 2012 г., предлагам: 

Училище 

/населено 

място 

СОУ „Васил Воденичарски”, с. Хайредин 
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Мотиви: * Училището е единствено в населеното място и единствено в общината средно 

общообразователно училище; 

 Училището е средищно; 

 Материалната база е добра; 

 Педагогическият персонал е квалифициран; 

 До VІІ клас учениците са подсигурени с учебници; 

 За 2011 г. утвърденият бюджет е в размер на 300 623,00 лв.; 

 От тях към 31.07.2011 г. са усвоени 165 608,00 лв.; 

 Остатък до края на календарната година 135 015,00 лв. 

 

1. СОУ „Васил Воденичарски”, с. Хайредин съгласно чл. 11, ал. 4 от Наредба № 7 от 29 

декември 2000 г. има общ брой ученици І – VІІІ клас – 105 в съответните паралелки като 

надвишава определения в ал.3, т.2 и 3. / Искане на Директора, вх. № К-2083/ и не  се налага 

осигуряване на допълнителни средства над определените по единните разходни стандарти; 

 

 

Училище 

/населено 

място 

ОУ „Горан Червеняшки”, с. Михайлово 

Брой 

ученици 

/по  

смисъла 

на чл. 11, 

ал.3-6/ 

 

15 

К
л
ас

/п
ар

ал
к
а 

Б
р
о
й

 у
ч
ен

и
ц

и
 

Н
ед

о
ст

и
г 

д
о
 

м
и

н
и

м
ал

н
и

я
 б

р
о
й

 

Р
аз

х
о
д

ен
  

ст
ан

д
ар

т 

И
зч

и
сл

ен
 

м
и

н
и

м
ал

н
и

я
т 

р
аз

м
ер

 н
а 

н
ео

б
х
о
д

и
м

и
те

 

д
о
п

ъ
л

н
и

те
л
н

и
 

ср
ед

ст
в
а,

 п
о
 р

ед
а 

н
а 

ч
л
. 
1
1
, 
ал

.3
-6

 

И
зт

о
ч
н

и
к
 н

а 

д
о
ф

и
н

ан
си

р
ан

е 

П
р
ед

п
р

и
ет

и
 

д
ей

н
о
ст

и
 з

а 

о
си

гу
р
я
в
ан

е 
н

а 

д
о
п

ъ
л

н
и

те
л
н

и
те

 

ср
ед

ст
в
а 

І 8 8 1 342,00 2 147,20 Наем 

училищ

Сключен 

договор  

Брой 

ученици 

/по  

смисъла 

на чл. 11, 

ал.3-6/ 

 

17 

К
л
ас

/п
ар

ал
к
а 

Б
р
о
й

 у
ч
ен

и
ц

и
 

Н
ед

о
ст

и
г 

д
о
 

м
и

н
и

м
ал

н
и

я
 б

р
о
й

 

Р
аз

х
о
д

ен
  

ст
ан

д
ар

т 

И
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и
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м
и

н
и

м
ал

н
и
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т 

р
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м
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а 

н
ео

б
х
о
д

и
м

и
те

 

д
о
п

ъ
л

н
и

те
л
н

и
 

ср
ед

ст
в
а,

 п
о
 р

ед
а 

н
а 

ч
л
. 
1
1
, 
ал

.3
-6

 

И
зт

о
ч
н

и
к
 н

а 

д
о
ф

и
н

ан
си

р
ан

е 

П
р
ед

п
р
и

ет
и

 

д
ей

н
о
ст

и
 з

а 

о
си

гу
р
я
в
ан

е 
н

а 

д
о
п

ъ
л

н
и

те
л
н

и
те

 

ср
ед

ст
в
а 

V 8 10 13 42,00 2 684,00   
ХІ 9 9 13 42,00 2 415,60   
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на земя 
ІІІ 7 9 1 342,00 2 415,60 Наем 

училищ

на земя 

Сключен 

договор  

Мотиви: * Училището е единствено в населеното място; 

 Материалната база е добра; 

 Педагогическият персонал е квалифициран; 

 До VІІ клас учениците са подсигурени с учебници; 

 За 2011 г. утвърденият бюджет е в размер на 168 249,00 лв.; 

 Очаквани приходи от наем училищна земя         9 000,00 лв. 

 В селото преобладават социално слаби семейства. 

 

2.  ОУ „Горан Червеняшки”, с. Михайлово осигурява допълнителни средства за  

обезпечаване на учебния процес извън определените по единни разходни стандарти за 

съответната дейност, изчислени по реда на чл. 11, ал. 2 – 6 от наем училищна земя в 

размер на 9 000.00 лв.  

 

Училище 

/населено 

място 

ОУ „Христо Ботев”, с. Манастирище 

Брой 

ученици 

/по  

смисъла 

на чл. 11, 

ал.3-6/ 

 

36 

К
л
ас

/п
ар

ал
к
а 

Б
р
о
й

 у
ч
ен

и
ц

и
 

Н
ед

о
ст

и
г 

д
о
 

м
и

н
и

м
ал

н
и

я
 б

р
о
й

 

Р
аз

х
о
д

ен
  

ст
ан

д
ар

т 

И
зч

и
сл

ен
 

м
и

н
и

м
ал

н
и

я
т 

р
аз

м
ер

 н
а 

н
ео

б
х
о
д

и
м

и
те

 

д
о
п

ъ
л

н
и

те
л
н

и
 

ср
ед

ст
в
а,

 п
о
 р

ед
а 

н
а 

ч
л
. 
1
1
, 
ал

.3
-6

 
И

зт
о
ч
н

и
к
 н

а 

д
о
ф

и
н

ан
си

р
ан

е 

П
р
ед

п
р
и

ет
и

 

д
ей

н
о
ст

и
 з

а 

о
си

гу
р
я
в
ан

е 
н

а 

д
о
п

ъ
л

н
и

те
л
н

и
те

 

ср
ед

ст
в
а 

І 

ІІ 

/слята/ 

2 

6 
8 1 342,00 6 441,60 Наем 

училищна 

земя 

Сключен 

договор № 

3926/17.12.2007г. 

ІV 8 8 1 342,00 4 294,40 Наем 

училищна 

земя 

Сключен 

договор № 

3926/17.12.2007г. 

V 

VІ 

/слята/ 

8 

3 

7 1 342,00 5 636,40 Наем 

училищна 

земя 

Сключен 

договор № 

3926/17.12.2007г 
VІІ 

VІІІ 

/слята/ 

8 

1 

9 1 342,00 7 246,80 Наем 

училищна 

земя 

Сключен 

договор № 

3926/17.12.2007г 
Мотиви: * Училището е единствено на територията на селото; 

 Училището разполага с добра материалната база и обогатена училищна 

библиотека; 

 Училището е обезпечено с квалифицирани учители с дългогодишен 

педагогически опит; 
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 До VІІ клас учениците са подсигурени с учебници; 

 Преобладават ученици от социално-слаби семейства. 

 

 3. ОУ „Христо Ботев”, с. Манастирище има приход от училищна земя  9 000,00 лв. 

Недостигът от средства за издръжка през предстоящата учебна година ще бъдат 

осигурени от наем  училищна земя /Докладна  на Директора № 356/09.09.2011 г./                                                                      

Предлагам на вниманието на ОбС  следния проект  решение:  

І. ОбС-Хайредин във връзка с прилагането на чл. 11а от Наредба № 7 от 29  

декември 2000 г. за определяне броя на паралелките  и групите и броя на учениците и на 

децата в паралелките и в групите на училищата , детските градини и обслужващите звена 

(Обн. ДВ, бр.4 от 12 Януари 2001 г., изм. ДВ, бр.49 от 17 Май 2002г., изм. ДВ, бр.55 от 4 Юни 2002г., изм. 
ДВ, бр. 74 от 22 Август 2003г., доп. ДВ, бр.87 от 3 Октомври 2003г., изм. ДВ, бр.27 от 11 Март 
2008г.,изм.ДВ, бр. 70 от 8 Август 2008г., изм. ДВ, бр.4 от 15 Януари 2010г., изм. ДВ, бр. 75 от 24 Септември 

2010г.) относно процедурата по разрешаване на самостоятелни или слети от два класа 

паралелки, с по-малко от 10 ученици в общообразователните училища за учебната 2011 / 2012 

г., подкрепя предложението на Кмета на община Хайредин, както следва: 

1. За СОУ „Васил Воденичарски”, с. Хайредин съгласно чл. 11, ал. 4 от Наредба  

№ 7 от 29 декември 2000 г. и Искане на Директора, вх. № К-2083/ не  се налага осигуряване на 

допълнителни средства над определените по единните разходни стандарти като V клас не се 

слива /самостоятелна паралелка/ ХІ клас самостоятелна паралелка; 

2. За ОУ „Горан Червеняшки”, с. Михайлово се осигуряват допълнителни  

средства за обезпечаване на учебния процес извън определените по единни разходни 

стандарти за съответната дейност, изчислени по реда на чл. 11, ал. 2 – 6 от наем училищна 

земя в размер на 9 000.00 лв. като І и ІІІ клас са самостоятелни паралелки; 

3. За ОУ „Христо Ботев”, с. Манастирище  недостигът от средства за издръжка  

през предстоящата учебна година да се  осигурят от наем  училищна земя като паралелките 

са в предложения вид: І и ІІ кл. слята паралелка, ІV кл. самостоятелна паралелка, V и VІ кл. 

слята паралелка и   VІІ и VІІІ слята паралелка; 

ІІ. ОбС-Хайредин във връзка с прилагането на чл. 11, ал. 2 от Наредба № 7 от 29  

декември 2000 г. за определяне броя на паралелките  и групите и броя на учениците и на 

децата в паралелките и в групите на училищата , детските градини и обслужващите звена 

относно процедурата по разрешаване на изключения  от минималния брой на учениците по 

паралелки в общообразователните училища за учебната 2011 / 2012 г. разрешава 

съществуването на паралелки, както следва: 

1. Разрешава  изключения  от минималния брой на учениците по паралелки в СОУ  

„Васил Воденичарски”, с. Хайредин за учебната 2011 / 2012 г., както следва: І, ІІ, VІ, VІІ, VІІІ, 

ІХ и Х клас самостоятелни паралелки. Съгласно чл. 11, ал. 4 от Наредба № 7 от 29 декември 

2000 г. не  се налага осигуряване на допълнителни средства над определените по единните 

разходни стандарти; 

2. Разрешава изключения  от минималния брой на учениците по паралелки в ОУ  

„Горан Червеняшки”, с. Михайлово  за учебната 2011 / 2012 г., както следва:  ІІ, ІV, V, и VІ  

клас самостоятелни паралелки и 1 /една / слята от VІІ и VІІІ клас. Допълнителните 

средства за обезпечаване на учебния процес извън определените по единни разходни 

стандарти  за съответната дейност се реализират от наем училищна земя; 

3.Разрешава изключения  от минималния брой на учениците по паралелки в ОУ  

„Св. Св. Кирил и Методий”, с. Рогозен за учебната 2011 / 2012 г., както следва: 2 слети 

паралелки от І и ІІ, ІІІ и ІV клас и V, VІ и VІІ  клас самостоятелни паралелки. 

Допълнителните средства за обезпечаване на учебния процес извън определените по единни 

разходни стандарти  за съответната дейност се реализират от направени разчети за 

необходимите разходи по Бюджета на училището до края на календарната 2011 г. за заплати 

и издръжка и от наем училищна земя. 

Председателя на ОбС Хайредин предостави думата на общинските съветници, след 

предоставената информация  за предложения и мнения по тази точка от дневния ред. 
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Думата за мнение бе предоставена на общинския съветник Петър Попов, който 

посочи , че в общината трябва програма за развитието на образованието. 

След като нямаше други изказвания по тази точка, председателя на ОбС постави на 

гласуване така предоставения проект за решение от госпожа Ирина Цонова по тази точка 

от  дневния ред и  ОбС взе: 

 

      РЕШЕНИЕ       

                        №475 

1. ОбС-Хайредин във връзка с прилагането на чл. 11а от Наредба № 7 от 29  

декември 2000 г. за определяне броя на паралелките  и групите и броя на учениците и на 

децата в паралелките и в групите на училищата , детските градини и обслужващите 

звена относно процедурата по разрешаване на самостоятелни или слети от два класа 

паралелки, с по-малко от 10 ученици в общообразователните училища за учебната 2011 / 

2012 г., подкрепя предложението на Кмета на община Хайредин, както следва: 

1.1. За СОУ „Васил Воденичарски”, с. Хайредин съгласно чл. 11, ал. 4 от Наредба  

№ 7 от 29 декември 2000 г. и Искане на Директора, вх. № К-2083/ не  се налага 

осигуряване на допълнителни средства над определените по единните разходни 

стандарти като V клас не се слива /самостоятелна паралелка/ ХІ клас самостоятелна 

паралелка; 

1.2. За ОУ „Горан Червеняшки”, с. Михайлово се осигуряват допълнителни  

средства за обезпечаване на учебния процес извън определените по единни разходни 

стандарти за съответната дейност, изчислени по реда на чл. 11, ал. 2 – 6 от наем 

училищна земя в размер на 9 000.00 лв. като І и ІІІ клас са самостоятелни паралелки; 

1.3. За ОУ „Христо Ботев”, с. Манастирище  недостигът от средства за издръжка  

през предстоящата учебна година да се  осигурят от наем  училищна земя като 

паралелките са в предложения вид: І и ІІ кл. слята паралелка, ІV кл. самостоятелна 

паралелка, V и VІ кл. слята паралелка и   VІІ и VІІІ слята паралелка. 

2.  ОбС-Хайредин във връзка с прилагането на чл. 11, ал. 2 от Наредба № 7 от 29  

декември 2000 г. за определяне броя на паралелките  и групите и броя на учениците и на 

децата в паралелките и в групите на училищата , детските градини и обслужващите 

звена относно процедурата по разрешаване на изключения  от минималния брой на 

учениците по паралелки в общообразователните училища за учебната 2011 / 2012 г. 

разрешава съществуването на паралелки, както следва: 

2.1. Разрешава  изключения  от минималния брой на учениците по паралелки в СОУ  

„Васил Воденичарски”, с. Хайредин за учебната 2011 / 2012 г., както следва: І, ІІ, VІ, VІІ, 

VІІІ, ІХ и Х клас самостоятелни паралелки. Съгласно чл. 11, ал. 4 от Наредба № 7 от 29 

декември 2000 г. не  се налага осигуряване на допълнителни средства над определените 

по единните разходни стандарти; 

2.2. Разрешава изключения  от минималния брой на учениците по паралелки в ОУ  

„Горан Червеняшки”, с. Михайлово  за учебната 2011 / 2012 г., както следва:  ІІ, ІV, V, и 

VІ  клас самостоятелни паралелки и 1 /една / слята от VІІ и VІІІ клас. Допълнителните 

средства за обезпечаване на учебния процес извън определените по единни разходни 

стандарти  за съответната дейност се реализират от наем училищна земя; 

2.3. Разрешава изключения  от минималния брой на учениците по паралелки в ОУ  

„Св. Св. Кирил и Методий”, с. Рогозен за учебната 2011 / 2012 г., както следва: 2 слети 

паралелки от І и ІІ, ІІІ и ІV клас и V, VІ и VІІ  клас самостоятелни паралелки. 

Допълнителните средства за обезпечаване на учебния процес извън определените по 

единни разходни стандарти  за съответната дейност се реализират от направени разчети 

за необходимите разходи по Бюджета на училището до края на календарната 2011 г. за 

заплати и издръжка и от наем училищна земя. 

 

 

                                ГЛАСУВАЛИ:   „ЗА” – 7/ В.Александров, Г.Здравкова, 

   Бл.Божков, П.Кременски , Н.Братанов, 
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   Цв.Кръстев и Ангел Стефанов/.    

                                              „ПРОТИВ” – 2 / Р.Христов и Искра Гиздова/ 

                                              „ВЪЗД.СЕ” – 3 /П.Попов,Н.Кожухарски и Г.Кръстев/. 

                            РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА!!! 
          От залата отсъства общинския съветник Будьони Замфиров. 

 Предесдателя на ОбС Хайредин: Уважаеми общински съветници, това може би е 

последната сесия на ОбС за този мандат.След написване на протокола, Аз ще изляза в 

платен годишен отпуск съгласно КТ и Правилника за организация и дейността на 

ОбС.Подал съм заявление и ще ползвам 19 работни дни, считано от 26.09.2011 г.Затова 

информирах ПК и сега информирам ОбС. Пожелавам на всички много здраве и успехи в 

предстоящата Ви дейност. 

Поради изчерпване на дневния ред заседанието бе закрито в 12:30 часа. 

 

 

ИЗГОТВИЛ :      ПРЕДСЕДАТЕЛ :       

Техн. сътрудник: ……………….   ОбС – Хайредин : ………………        

                    /Ив. Бърдарска/             /В. Александров/  

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 


